
 

 

 
 

 Bijeenkomst : 11 september 2013 
 Clubbericht nr. : 11 
 Clubberichtschrijver : Ernst Evelo 
 Attendance : 59,38 % 
  
  

Aanwezig:        Jaco Aartsen, Sytske Boersma, Eugène Bridié, Ruud de Bruijn, Marijke du 
      Burck, Sabine Eggermont, Ernst Evelo, Ton Glissenaar, Joseph Govaarts, 
      Xandra Heemskerk, Robert de Kok, Marco Lurks, Steven Mast, Marit 
      Oosenbrug, Marian Pérez, Pam Perquin, Roger Steinberg, Wieger Visser en 
      Daan van Wijk.  
 
 
Onze voorzitter Marco start met het inventariseren van de 5 minuten praatjes. Tenminste Joseph 
meldt zich op voorhand naar aanleiding van het actuele nieuws. 
 
Vervolgens neemt hij ons mee naar de aanstaande Districtsconferentie van 12 april 2014. Het 
centrale thema is Verbinden. Na de opening in het Stadstheater door de burgemeester zullen 
diverse inleiders ons meenemen op dit thema Verbinden vanuit de optiek van Zoetermeer, de Rotary 
en de relatie daartussen, zoals: 
- Hoe geef je Zoetermeer en Rotary door aan een volgende generatie? 
- Hoe Zoetermeer te verbinden met haar omringde gemeenten?  
- Hoe clubcultuur te ontwikkelen en te behouden? 
- Hoe te verbinden? 
Tussentijds is er verbinding met de zaal aan de hand van stellingen en veranderende opinies. In de 
middag is er een afwisselend programma rond de (sub)thema’s cultuur, natuur, architectuur en 
stedenbouw en rijdt er een hop-on/ hop-off bus. De middag eindigt met een borrel in het 
Stadstheater. Aan het einde van de dag hebben de deelnemers meer idee over hoe te verbinden, 
binnen de club, tussen clubs en naar en binnen de samenleving. Het is nog niet helemaal duidelijk of 
en waar nog extra handen nodig zijn, maar Marco komt daar vanzelfsprekend op terug. 
 
Daarna neemt Joseph ons mee naar de actualiteit van het nieuws. Althans, hij is blij met de 
spontane reacties van een ieder op het verzoek tot een 5 minuten praatje. Eén van zijn vermaarde 
opleidingen, dit keer rond een drenkeling, heeft hem geleerd dat je dan maar beter iemand kunt 
aanwijzen om de drenkeling (of was het nu het programma) te redden. Kortom, een volgende keer 
mag u rekenen op een rechtstreeks verzoek. 
 
En dan eindelijk het nieuws. 
Generaal-majoor b.d. (buiten dienst) Harm de Jonge is in het nieuws geweest met zijn zorg over de 
mensen die bij Defensie werken en hun loyaliteit die tot op het dieptepunt zou zijn gedaald. Defensie 
is naar zijn mening verworden tot een boekhoudkundige exercitie, lees bezuiniging waarin iedere 
visie ontbreekt. Vanzelfsprekend herkent het ministerie zich niet in dat standpunt. Generaals binnen 
dienst laten zich daar ook niet over uit: ‘de politiek bepaalt en de militairen voeren uit’. 
 
Onze kolonel b.d. weet uit wel ingevoerde kringen dat de loyaliteit echt tot op het vriespunt is 
gedaald, want (om maar een paar voorbeelden aan te halen): 
- het hele defensiebudget is net zo groot als de toename van de uitgaven in de zorg 
- onze toekomstige JSF vloot is de helft zo groot als die van één Amerikaans vliegdekschip (en dat 
wordt gerund door één kolonel, hoezo 20 generaals). 
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Elke bezuiniging op welke departement ook wordt momenteel trouwens omgerekend in aantal JSF’n. 
En daarmee is het beeld gezet. 
 
De vraag dient zich aan: waarom doek je niet geheel Defensie op? Tenslotte moet je vanuit NAVO 
optiek of goede spullen hebben, of bijzonder effectief zijn in je inzet. En we lijken vanuit politieke 
overweging geen van beiden te worden. Een (helaas) goed voorbeeld was de inzet van F16’s in 
Libië die wel mochten deelnemen maar nauwelijks effectief konden zijn, althans zonder munitie en 
niet boven Libië. De rest van het gesprek is zelfs voor een kolonel buiten dienst(!) niet voor het 
verslag. 
 
Tussentijds is er ruimte voor een toast met een drankje omdat Ernst viert: 
. dat hij vandaag clubbericht schrijver is 
. dat hij dinsdag 51 is geworden 
. en dat het seniorenbrein aantoonbaar wijzer is (helaas, daarvoor moet je wel 65 zijn). 
 
En dan is er nog ander nieuws. 
De Telegraaf wist te melden dat de Verklaring van Geen Bezwaar van een moslima (te weten een 
marechausseebeambte op Schiphol) is ingetrokken en dat zij is geschorst. Op zich is het niks 
vreemd dat mensen worden geschorst. Er worden zelfs regelmatig mensen geschorst waarvan de 
Verklaring van Geen Bezwaar wordt ingetrokken, omdat zij een gevaar zijn voor de nationale 
veiligheid. 
 
Onze ex. marechaussee neemt ons mee in hoe het werkt:  
Elke functie bij de marechaussee is een vertrouwensfunctie en vereist administratief en 
veldonderzoek. Administratief in het nalopen van de antecedenten, waarbij er geen enkel justitieel 
antecedent mag zijn (6 maanden straf of meer). Veldonderzoek in het nagaan van de persoonlijke 
gedragingen, waarbij iemand niet actief lid mag zijn van een politieke organisatie, niet zijnde een 
politieke partij. Het onderzoek wordt om de 5 jaar gedaan en gaat tot 3 generaties terug. In geval van 
de moslima zou zij hebben gelogen over een contact van haar man met een zus van een in 2008 
veroordeeld lid van de Hofstadgroep. 
 
En dan heeft onze voorzitter ook nog een aantal 5 minuten vragen zo niet stellingen: 
- Nederland moet de nabestaanden van de drie moslimmannen die in 1995 van de Nederlandse 

basis in Srebrenica zijn gezet en daarna zijn vermoord excuses aanbieden. Moeten wij dat willen? 
- Camiel Eurlings is gekozen als IOC-lid namens Nederland. Wellicht komen daarmee de 

Olympische spelen in 2028 naar Nederland. Moeten wij dat willen? 
- Enkele rijke Nederlanders hebben het plan opgevat huizen te bouwen en om de betreffende 

nieuwbouwwijk een muur te zetten. Alweer: moeten wij dat willen? 
 
Dat brengt ons na levendige en helaas snel afgebroken discussies bij de rondvraag: 
 
Eugène, onze nestor (met één T) kiest dit moment om Marijke, Wim en hun partners te bedanken 
voor de fantastische barbecue die wij weer afgelopen week hebben mogen genieten. Hij stelt voor 
huize ‘Du Burck’ voor een goede prijs over te nemen, opdat het tenminste voor de club behouden 
blijft.  
 
Pam herinnert onze nestor eraan dat zijn taak tenminste is eenmaal per jaar het bestuur te 
bedanken en wij gelukkig allemaal Marijke en Wim mogen bedanken. En hij geeft de voorzitter mee 
dat het tweede 5 minutenpraatje rond de moslima wel erg snel afgekapt werd. 
 
Marian meldt ons dat zij binnen het notariaat druk zijn met ‘Stop financieel ouder misbruik’. Oftewel 
hoe in tijden van crisis te voorkomen dat ouderen kaal geplukt worden en de rol die het notariaat 
daarin kan spelen. Wellicht meer voor een volgende keer…. 
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Joseph geeft ons nog mee dat volgende week de clubavond niet doorgaat. In plaats daarvan is er 
die middag een bedrijfsbezoek aan de vliegschool van ons oud lid Ron Doets met een toelichting op 
de opleiding, een korte briefing en dan de lucht in. Let op: er is die middag dus geen rondleiding op 
Rotterdam The Hague Airport.  
 
Daan geeft aan het Vocational weekend als de attendance te beschouwen. 
 
Met die attendance zit het wel snor, want Ernst weet te melden dat we een kleine 20 deelnemers 
hebben voor het Vocational weekend. Alleen de middag voorafgaand heeft nog meer deelnemers 
nodig om tot een georganiseerde buitenactiviteit te kunnen komen. Dus maak u agenda’s vrij, meld u 
aan en stort u in het heerlijke buitenleven van zon, strand en duinen. 
 
Sabine meldt dat het boek waar Ernst eerder aan refereerde ‘Het seniorenbrein’ van André Aleman 
bijzonder leuk is geschreven en één gouden (bewezen) stelling bevat: als je positief in het leven 
staat, dan leef je langer! 
 
Steven moet zich helaas afmelden voor het komende bedrijfsbezoek, maar wil tenminste vermeld 
zien dat hij dit een fantastisch aanbod vindt. 
 
Daan moet even rekenen want er liepen ook nog 3 verdwaalde Floravontuurgangers beneden, die 
ook boven hadden moeten zijn. Hij meldt hen niet mee te kunnen rekenen en de attendance te 
houden op 19 aanwezigen en 59,38 %. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


